
Zápis z řádného zasedání AS SU FPF dne 31. 3.  2025 
 
Přítomni: MgA. Mgr. Ondřej Durczak, Ph.D., Mgr. Monika Horsáková, Ph.D., Mgr. 
Anna Novotná, Ph.D., Mgr. David Radek, Ph.D., Mgr. Miroslav Urbanec, Ph.D.,   
BcA. Kryštof Kovařík, MgA. David Macháč, MgA. Kamila Návratová, BcA. Eliška 
Roušová 
Omluveni: Mgr. Pavla Bergmannová 
Hosté: prof. PhDr. I. Korbelářová, Dr., Ing. Mgr. J. Svoboda 
 

Program 
1. Projednání programu jednání 
2. Volba předsedy AS SU FPF, volba předsedy komory akademických pracovníků, 

volba předsedy studentské komory  
3. Podmínky přijímacího řízení pro akad. rok 2025/2026 - II. kolo 
4.  Různé 

 
Děkanka i stávající předseda AS SU FPF přivítali členy nově zvoleného AS SU FPF. 
 
Ad1) Program jednání AS SU FPF byl jednohlasně schválen 9 hlasů pro 
Ad2) Byla navržena volební komise ve složení: M. Urbanec (předseda), A. Novotná, M. 
Horsáková. 
Návrh na post předsedy AS SU FPF – D. Radek, který s návrhem souhlasil. Proběhlo 
tajné hlasování. 
D. Radek byl zvolen předsedou AS SU FPF – hlasování 9 hlasů pro. 
Návrh na post předsedy komory akademických pracovníků – M. Urbanec, M. 
Horsáková. Oba vyjádřili souhlas s navržením. Proběhlo tajné hlasování. Předsedkyní 
komory ak. pracovníků se stala M. Horsáková – hlasování 4 hlasy pro, M. Urbanec 
– hlasování 1 hlas pro 
Návrh na post předsedy stud. komory – D. Macháč, navržený souhlasil. Proběhlo tajné 
hlasování. Předsedou studentské komory byl zvolen D. Macháč – hlasování 4 pro 
Ad3) AS SU FPF projednal a schválil č. j. 2/25/AS – Podmínky přijímacího řízení pro 
akad. rok 2025/2026 - II. kolo. Komentář z tomuto materiálu podala děkanka. Jedná 
se o standardní materiál, podmínky jsou stejné. 
Hlasování: 9 pro 
 
Ad4) Různé 

- Dotaz na schvalování rozpisu pro rok 2025 – pravděpodobně v červnu, probíhají 
jednání. Dojde ke změně mzdového předpisu. 

- Na příštím zasedání je třeba projednat a připravit zasedání AO. 
- Dotaz na cenu stravenek – děkanka konstatovala, že probíhají jednání ohledně 

zvýšení hodnoty stravenek. 
- M. Horsáková – dotaz, zda nejsou informace ohledně účelové dotace města 

Opava na kulturní aktivity – děkanka konstatovala, že v tuto chvíli nejsou 
k dispozici žádné informace. 

 
Příští zasedání AS SU FPF bude v zasedací místnosti děkanátu 5. 5.  2025.  
 
Mgr. David Radek, Ph.D. 
Předseda AS FPF SU 
 



V Opavě dne 1. 4. 2025 
 
Zapsala: Zuzana Bergrová 
Schválil: Mgr. D. Radek, Ph.D. 
 

 

 

 

 

Usnesení  z řádného zasedání AS SU FPF dne 31. 3.  2025 

 
 
AS SU FPF projednal a schválil č. j. 2/25/AS - Podmínky přijímacího řízení pro akad. 
rok 2025/2026 - II. kolo. 
 
 

Mgr. David Radek, Ph.D. 
předseda AS FPF SU 

 
V Opavě dne 1. 4. 2025 
 

 


